
                                                          
Hørup Centralskoles skolebestyrelse
DAGSORDEN DATO 29.08.23 TID KL. 17.00 – 19.00 STED: SKOLEN

MØDE INDKALDT 
AF Niels Henrik Bech, formand

MØDETYPE Ordinært møde

ARRANGØR NHB/JG

REFERENT TT

DELTAGERE Morten Kallager, Ann Frank, Niels Henrik Bech, Lene Ilsøe, Camilla Krogh, Natacha D. Høi Nielsen, Anne 

FRAVÆRENDE Pia K. Rasmussen, Christine Gronwald, Thomas Steen, rep. elevråd

                                                                                                                                                                  
     HEJ OG VELKOMMEN NIELS HENRIK OG JG

BESKRIVELSE
Velkomst ved NHB. Suppleanter aftaler fra gang til gang hvem der deltager.
Bestyrelsen præsenteret.
Gennemgang af regler og retningslinjer for bestyrelsen.

DISKUSSION

BESLUTNING
Thomas Steen udtræder af bestyrelsen, og figurerer som 2. suppleant.  
Det aftales at referatet fra SB-møder sendere til alle i bestyrelsen samt suppeleanter.
SB følger op på Trivselsgrupper. 

     PLANLÆGNING AF ÅRET/ÅRSHJUL JG

BESKRIVELSE Gennemgang af årshjul, herunder datoer for SB møder. Diverse tilpasninger foretaget. 

DISKUSSION

Der blev rejst spørgsmål ift. om der er mulighed for at lave en støtteforening for skolen? Punktet gennemgås på 
næste SB møde. (Anne gennemgår)

Hvad er formålet med lejrskoler? Skal der skrives/tilføjes ift. principperne?

BESLUTNING

4 års hjulet sendes sammen med referatet.
Der skal planlægges tiltag ved ”personalets dag” 5/10 2023

Der skal indkaldes til møde omkring mobilpolitik med lærergruppen

Det eksisterende årshjul sendes ud til revidering. Tilbagemelding senest 1/10
Skoleaktiviteter indskrives TT/JG

 ORIENTERINGSPUNKT

FORMAND FRO roterer således, at to medlemmer fastholdes og to nye træder ind. Møderne skal nu afholdes på de enkelte 
skoler.

SKOLELEDER

God start på skoleåret. Ekstra opmærksomhed på enkelte klasser. Personalereduktion mærkes, lærerne underviser 
mere, optil 28 lektioner.
Opmærksomhed på sygefravær i skole samt SFO. 
Ansættelsesproces for leder fortsat i bero. Vi afventer Byrådets beslutning vedr. forslag om fælles ledelse med 
Lysabild Børneunivers.

SFO Gode indmeldelsestal.



ELEVRÅD Ikke tilstede 

TR/AMR Personalet mærker, at timemængden presser, der er opmærksomhed omkring enkelte ansatte. TR er opmærksom 
på ansattes generelle trivsel.

ØKONOMI - BILAG Budget er som forventet, dvs. vi har højere udgifter, mest pga. underskud fra forrige år

ØVRIGE 
MEDLEMMER

Anne: Trafikpolitik. Opslag til forældre i forhold til at der er nye trafikanter på vej i skole.
Der følges op med færdselskontaktlæreren i forhold til retningslinjer
Er det muligt gøre noget ved legepladsen
Politikken har en ”pædagogernes pris” Der kan evt. indstilles 

 DATOER – KOMMENDE MØDER ALLE

DATOER 12/10

 EVT. ALLE

ORIENTERING


